



## Referat fra felles HTV-møte alle forbund i den nye kommunen.

**Tid og sted: Trøgstad kommunehus den 12.09.17 kl. 09.00-11.45**

PSU-representanter: Jelena Poljak Ljesnjanin, Anita Toverød Karine Mørck- Gåserød og Rita Eriksen

Forfall: Anja Louise Bredal

HTV'er: Fra Spydeberg: Elin Fossen, Bente Sand, Katrine J. Solberg, Lene Grøstad, Raymond By Pedersen, Marianne Hall

Fra Trøgstad: Gro Irene Lund, Helle Mygland Eilertsen, Anne Britt Saxrud

Fra Askim: Tina Hooper, Espen Thygesen, Heidi Kvale Uglum, Margrethe Brinch,

Fra Eidsberg: Roy Vidar Johannesen

HVO: Kjetil Ruud (Askim)

Referent Rita Eriksen

### 1. Velkommen ved Jelena

### 2. Prosjektleder Bjørn Sjøvold:

- **Økonomisk Handlingsrom** – Det ble redegjort for gruppen som ser på «økonomisk handlingsrom» dvs budsjett og investeringsplaner for de 5 kommunene. Jelena er med i denne gruppen.
- **PSU og Fellesnemnd** – erfaringer fra forrige møterunde, møtene kom for tett på og PSU vil fram til jul være en dag før. Fra 2018 legges det ny møtekalender hvor PSU-møtene foreslås en uke før Fellesnemnd.
- **Saker som skal opp 18/9:** Retningslinjer for PSU og fellesnemnd. Frikjøpsordning for HTV, organisasjonsplanen og lokaldemokrati.
- **Nyhetsbrev** – det vil komme en gang i måneden til alle ansatte.
- **Roller** – Jelena er valgt av PSUHTV- gruppa til å være koordinator i denne prosessen og er med på de faste stabsmøtene. I Kommunikasjonsgruppa er Rita medlem.
- **Omstillingsavtale** – må på plass snart. Prosjektledelsen utarbeider et forslag som oversendes PSUHTV-gruppa for gjennomgang. (Ref. merknad: også blir den drøftet med alle HTV'er)
- **Endringer i kommunene:** Ny rådmann i Spydeberg; Gry Sjødin Neander. Ordføreren i Trøgstad fikk stortingsplass så der kommer det ny.
- I Kommunikasjonsgruppa er Rita medlem.
- Prosjektstaben – de grønne boksene; anskaffelser, digitalisering og kommunikasjon inngår som en del av prosjektstaben som støtteprosjekter og ikke som delprosjekt.

### 3. Orientering fra første møte i PSU og fellesnemnd 21/8-17; HTVPSU krevde saken om budsjett utsatt pga manglende drøfting, det fikk flertall i PSU men falt i fellesnemnda, vi kom også med innspill til saken om stillingskontroll hvor vi ønsket en bred deltakelse på tvers av kommunene, det fikk vi ikke flertall for. Vi stilte også kritiske spørsmål om lovligheten og hensikten med intern utlysning av rådgiverstillingene som det ble flertall for i PSU men falt i fellesnemnda. Vi ønsket også å være tettere på prosjektledelsen som også så det nyttig at koordinator ble innkalt til stabsmøtene. Neste møte i PSU er 18.09. kl.15.00, møtene er åpne.



4. **Frikjøp** – Det ligger sak til PSU og fellesnemnd om møtegodtgjørelse og frikjøp for HTV'ene i PSU – HTVPSU. Det har vært både drøftinger og nå sist forhandlinger mellom prosjektleder og HTVPSU. Protokoll er skrevet med enighet om at HTVPSUene får samme møtegodtgjørelse som politikerne. Frikjøp 40 % på 4 HTVPSU (Rita, Anja, Anita og Karine) og 55 på HTVPSU-koordinator (Jelena). Dette skal evalueres innen utgangen av januar. Når det gjelder vara til PSU må de søke permisjon i hht HA på vanlig måte. Husk å søke om tid til forberedelse også.
5. **Organisasjonsmodell**–Vedlagt følger en oversikt over organiseringen for Arbeidstakerorganisasjonene. Det er viktig med tydelighet i informasjon som blir gitt.
6. **Deltagelse i arbeidsgrupper** – Styrings- og arbeidsgrupper kommer det til etter hvert å bli laget en oversikt over – politikerne ønsker også det. HTV'er som ønsker å delta i grupper melder seg til Jelena.
7. **Uformelle grupper** – Flere HTV'er reagerer på at mange grupperinger har begynt å snakke sammen om framtida i den nye kommunen uten noe formelt mandat eller at tillitsvalgte er med. Dette synes vi er problematisk og håper de formelle gruppene er raskt i gang slik at dette unngås – samtidig kan vi ikke nekte folk å snakke sammen, men at alle er klar over at ingen ting er bestemt eller vedtatt før de formelle prosessene er i gang og gruppene har fått sitt mandat.
8. **PSU-reglement** – Forslag til reglement for PSU kommer nå til behandling i PSU og fellesnemnd. Det kom mange nyttige innspill som ble tatt med til prosjektleder når det gjelder at noen saker bør kunne besluttes i PSU.
9. **Kulturbygging** - HTVPSU ønsker sammen med HVO å søke ekstern hjelp til kulturbygging og samhandling. Det er 5 forskjellige kulturer og måter for samhandling på så det er behov for noe veiledning der og for å finne veien vi skal gå for samhandling i den nye kommunen.
10. **Lavhengende frukter eller kvikk-fix?** - **Byggesak og geodata:** Askim og Hobøl inngår vertskommunesamarbeid for de andre må det til mere digitalisering av grunndata. **HR/lønn og regnskap** – dette er bestemt lagt på vent, et for stort prosjekt/ prosess til raske løsninger. **Anskaffelser** er det enighet om kan ble felles kontor raskt. **Skattekontor/ kemner** er også satt på vent.
11. **Flere spørsmål til prosjektleder** – forslag om at det er smartere at prosjektleder kommer på slutten av møtet, da det dukket opp spørsmål underveis som kunne vært avklart.

**Neste møte for alle HTV'er i Den nye kommunen blir den 13.10.17 kl. 12-15 i Eidsberg kommune.**

Trøgstad 12.09.17

Rita Eriksen

Referent.